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  … "INTACT" مرحباً بأعضاء شبكة

 

 اخبار عربية

 

 دخΘاϥ اإناΙدافήيقيΔ تΒΘني الΘϔياΕ ضحايا 
ي ϭاقعΔ ·نسانيΔ إنقاΫ الΘϔياΕ قΕέή سيΓΪ افήيقيΔ من ϭΩلΔ تانزانيا أϥ تساعΪ فΘياΕ من ضحايا عϤليΔ خΘاϥ اإناΙ الΘي يπΨعن لϬا بسب جϬل ϭ قήϬ العائاΫϭ , , Εلك ف

 الϤزيϜ ...Ϊوϭ ϥسيلΔ اإنقاΫ عن ήρيق أϥ تجΪ لϬم مأϱϭ يΘΒΨن فيه.من مسΘقΒل مجϬوϝ , حيث اخΘاΕέ السيΓΪ أϥ ت

 

 Ιاإنا ϥاΘخ ΔπناهϤل Δنيρالو Δخط ϕاρ· :ϥاϜالس Γήيίϭ 

ίاϭ Γέبήنامج اأمم الΘϤحΓΪ اإنϤائي الΘقت هالΔ يوسف، ίϭيή الϭΪلΔ للسϜاϥ، ·جناسيو أέتاίا، الΪϤيή الΘنϔيϱά لήΒنامج اأمم الΘϤحΓΪ اإنϤائي، لΒحث سΒل الΘعاϥϭ بين الو
 الϤزيΪ.... اأسΓή الϤصήيΔ الΘي تعήΒΘ محوέ έئيسي في القπيΔ السϜانيΔ في مجااΕ الΒناء الΆϤسسي، ϭقπايا

 

 أΒρاء يϤاέسوϥ خΘاϥ اإناΙ تحت مظلΔ القانوϥ.. )تحقيق(
طو اأبيض بالΒساϭ ،Δρهو ما كانت تلعب ϭسط έفاقϬا في قήيΔ "أϭسيم" في محافظΔ الجيزΓ ، لΘطلب منϬا أمϬا مήافقϬΘا ·لϰ الطΒيΔΒ إجήاء جήاحϭ ΔصϬΘϔا صاحΔΒ الΒال

 الϤزيΪ.... سΒب لϬا ألϤا فاϕ سنواΕ عήϤها العشΓή، ماίالت تήتعΪ كلϤا تάكήته

 

The International Network to Analyze, Communicate and Transform the Campaign against FGM/C (INTACT), is an international group of researchers, 
scholars, and activists committed to bringing scientific evidence to bear on the campaign to end FGM/C. INTACT serves as a forum for FGM/C debate and 
helps bridge gaps in knowledge and information relevant to FGM/C on the local and the international levels. INTACT helps communicate lessons learned, 
disseminate research, and promotes the utilization of research findings to assist in the campaign against FGM/C. INTACT is managed by the Population 
Council. 
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